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Organic World Congress 2024  

Bio-Tour Concept Note 

Note for Bio-Tour Organisers 

Thanks for contributing to the 21st Organic World Congress (OWC) by proposing to organise a Bio-Tour. 

Bio-tour are: 

● A 1 to 3-day event (29 November – 1 December 2024), before the OWC main conference (December 

2-4, 2024). 

● Proposed and organised exclusively by a stakeholder in Taiwan’s agriculture or government sector, 

through a contractual agreement with the OWC Organizers. 

● Dealing with a topic relevant for the Organic sector and in line with the congress’ objectives or themes.  

● Addressing stakeholders from all over the world and not a country or a region only. 

● Organised in Taiwan. 

● Included and visible on the OWC programme. 

Please note that:  

● You can submit your contribution until the 31 July, 2024 by email to papers2024@owc-bio.org 

● OWC organisers provide the platform for Bio-Tour organisers to host and promote their own Bio-Tour. 

There is no extra fee needed to pay OWC organisers. 

● The OWC Organisers will assess the proposal and may ask for additional information. 

● All proposals will be reviewed by a committee of international and Taiwanese experts. The evaluation 

will be based on the following criteria: 

- Content Integrity: 30% 

- Relevance to Organic Content: 40% 

- Event Attractiveness: 20% 

- Budget Reasonableness: 10% 

● The Bio-Tour admission results will be communicated to all organisers prior to the end of August. 

● The organiser may delay notification of admission results due to the review process. 

For selected Bio-Tour: 

● Bio-Tour organisers will organise the Bio-Tour and will cover the related organisation costs (e.g. 

working time, flyer, travel costs, invited speakers, sponsoring, interpreters and equipment cost).  

● In order to ensure certain specifications, the details of expenses and cost sources should be included in 

the proposal. 

● Bio-Tour organizers are authorized to charge a registration fee to participants of the Bio-Tour. 

Participants will pay this fee directly through OWC online registration and submission platform.  

Subsequently, the collected fees will be transferred to the bio-tour organizers. 

● The registration fee may or may not include a fee for food for participants. This will be decided by the 

organizers of the Bio-Tours. 

NB. For further questions, please contact papers2024@owc-bio.org 

mailto:papers2024@owc-bio.org
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Bio-Tour Title 

What is the name of this bio-tour that will be used on the website and other communications? 

Green Exploration: Hualien-Taitung Organic Farms and Indigenous Culture Tour 

 

Main organiser, contact person 

First name, Last name, Institution name, country, web-address, email address. 

Name: Mrs. ＯＯＯ 

Nationality: Taiwan 

Institution: Hualien County Agriculture Bureau 

Official Website: https://lam.hl.gov.tw/ 

 

Steering committee members (and scientific board, if any)   

Mrs. ＯＯＯ，Yin-Chuan Sustainable Farm , Owner, Hualien 

Mr. ＯＯＯ，Jinfeng Township, Mayor, Taitung 

Mrs. ＯＯＯ，Hualien County Government, Hualien, Magistrate, Hualien 

 

Main Objectives of the bio-tour 

What are the aims of this Bio-Tour? What issue does it address? Why is it important? Maximum 1000 

characters (incl. Spaces) 

The primary goal of the Hualien and Taitung Organic Farm Bio-Tour is to immerse visitors in the 

principles and practices of sustainable agriculture. The itinerary focuses on organic farming techniques, 

emphasizing their roles in enhancing environmental health and biodiversity conservation. Additionally, 

it showcases the successes of organic agriculture in Taiwan. By highlighting the critical role of organic 

farming in maintaining ecological balance and enhancing community well-being, the tour aims to 

deepen understanding of local food systems. 

In addition to showcasing organic agriculture, the tour includes a series of activities designed to provide 

visitors with first-hand experiences of Taiwan's Indigenous cultures. Participants will have the 

opportunity to experience unique arts and crafts, and taste foods prepared in traditional ways. These 

activities not only enhance understanding and appreciation of Indigenous cultures but also deepen 
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insights into how these cultures are intricately linked with the land. Moreover, interactive and 

participatory elements of the tour help visitors appreciate the significant role of Indigenous cultures in 

local ecology and environmental conservation, encouraging respect and support for these traditions and 

promoting the sustainable coexistence of culture and environment. 

 

 

Main Topic(s) 

Related to organic topic (e.g. Crop Cultivation, Livestock Industry, Aquatic Industry, Processing, Material 

Supply, Import and Export Industry, Retail and Marketing Industry, Organic Certification). Maximum 1000 

Characters (incl. Spaces) 

Based on the goals set for the Hualien and Taitung Organic Farm Bio-Tour, here are some 

focal areas to be discussed during the visit:  

1. Fundamentals of Sustainable Agriculture: Engage in discussions about the core principles 

and advantages of organic farming, including minimizing environmental impacts, 

conserving biodiversity, and enhancing soil health. 

2. Achievements in Taiwan’s Organic Agriculture: Spotlight specific instances of successful 

organic farming initiatives in Taiwan that bolster local economies and community 

welfare. 

3. Organic Farming's Contribution to Ecological Stability: Delve into how organic 

agriculture aids in sustaining ecological equilibrium through water conservation, carbon 

footprint reduction, and preservation of natural ecosystems. 

4. Incorporation of Indigenous Wisdom in Organic Practices: Consider the traditional 

ecological knowledge and techniques of Taiwan's Indigenous communities that are woven 

into contemporary organic farming, boosting sustainability and resilience. 

5. Organic Agriculture and Community Dynamics: Investigate the synergy between organic 

farming, local food systems, and community health, focusing on food sovereignty and 

cultural identity. 

6. Indigenous Cultural Expression and Artistry: Examine the distinctive arts and crafts of 

Taiwan's Indigenous cultures, appreciating their role in cultural preservation and eco-

friendly tourism. 

7. Heritage Foods and Culinary Practices: Experience and discuss the culinary traditions of 

Indigenous communities, appreciating their nutritional benefits and cultural significance. 
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8. Indigenous Roles in Environmental Conservation: Discuss how Indigenous traditions 

contribute to environmental conservation through age-old land stewardship and 

biodiversity protection. 

9. Sustainable Tourism’s Challenges and Prospects: Address the hurdles and possibilities for 

advancing sustainable tourism that honors and sustains local Indigenous cultures and 

conserves the environment. 

 

How does this Bio-Tour connect with the main conference theme, and what unique 

aspects of Taiwan's organic agriculture or culture does the journey showcase? 

The main conference theme is: Cultivating Organic Solutions for True Sustainability.  

. Through hands-on experiences and interactive learning, visitors will gain an in-depth understanding 

of the principles of sustainable agriculture and the value of indigenous culture, as well as explore their 

positive impacts on environmental health and biodiversity. 

 

Targeted public (type of actors, regions of the world) 

How many participants are you expecting? 

Maximum 40 participants; 

Estimated from farmers, IFOAM members 

 

Details of Bio-Tour itinerary 

Bio-Tour planning included format (Farm visits, presentations), duration (1 to 3 days; from the 29th of 

November to the 1st of December 2024), Route and visiting spots. Please present the indicative programme.  

Max. 2,000 characters (incl. Spaces) 

3 day-trip; 29 November to 1 December 
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Tour Introduction 

Day1: Bio-tour 

**Time Location Description** 

07:30-08:00 Zuoying Train Station Check-in 

08:00-12:00 Travel to Yinchuan, Hualien  

12:00-13:30 Lunch Time 
Provided by Yinchuan 

Sustainable Farm 

13:30-15:30 Yinchuan Sustainable Farm Visit the organic farm 

15:30-17:30 
Fuli Township Farmers’ 

Association 
Visit the farmers’ association 

17:00-18:00 
Taitung Ising Hotel (Green 

Hotel) 
Accommodation 

18:00-19:00 Dinner 
Seven Red Quinoa Rice and 

Noodles 

 

Route Map Day1: 
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Day2: Bio-tour 

**Time Location Description** 

08:00-08:20 Breakfast Time Provided by the hotel 

08:20-10:30 Dapo Pond Cycling (Green Transportation) 

10:30-11:30 Rice Village Museum Taiwan rice culture 

11:30-13:00 Lunch Time 
Dining at the Rice Village 

Museum 

13:00-14:30 Travel by tour bus  

14:30-17:00 Li Junyi Farm 
Visit the organic sugar apple 

orchard 

17:00-18:00 Jinfeng Township Indigenous Culture Dinner 

18:00-20:00 Dinner Time Dinner banquet 

 

Route Map Day2: 
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Day3: Bio-tour 

**Time Location Description** 

08:00-09:00 Breakfast Time Provided by the hotel 

09:00-12:00 
Jinfeng Township, Taitung 

County 
Indigenous cultural experience 

12:00-13:00 Lunch Time Indigenous cultural experience 

13:00-14:30 Indigenous Cultural Museum View indigenous culture 

14:30-17:00 Return Trip 
Travel back to Zuoying Train 

Station 

 

Route Map Day3: 

  



21st Organic World Congress (OWC 2024) 

30 Nov - 6 Dec 2024 

Kaohsiung City, Taiwan 

-8- 

OWC 2024 

Email:  papers2024@owc-bio.org – Website: https://owc.ifoam.bio/ 

Risk Management 

1. Pay special attention to individuals with allergies to legumes or dairy products.  

2. Be cautious of mosquito bites. Please inform the tour guide or advise participants in advance to 

carry ointment with them. 

 

Main outcomes expected 

e.g. an exchange on an issue, network building, new insights…) 

1. Enhancing Public Understanding of Sustainable Agriculture: 

Participants will gain a deeper understanding of sustainable agricultural practices through 

their engagement in this ecotour. 

2. Enhancing Appreciation and Respect for Indigenous Cultures: 

Participants will recognize and increase their respect for indigenous cultures. Through 

participation in indigenous cultural activities and through interactive experiences, the 

appreciation for these cultures will be enhanced. 

3. Promoting Local Food Systems and Ecological Conservation Awareness: 

Through the educational content of the journey, participants will be encouraged to support 

local ecological conservation measures or initiatives. 

4. Fostering Sustainable Community and Environmental Development: 

Through education and engagement, the importance of sustainable development will be 

emphasized, encouraging local communities to take action towards sustainability. 

 

How will these outcomes be shared and disseminated? 

Will you have a follow up session during the OWC itself? 

No 

 

Language of the Bio-Tour 

If it’s not in English, how will you manage translation, with which resources?  

English and Chinese.  Recruit translators by ourselves. 
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Registration fee 

List price shown in OWC website. Please present each cost will be included in your Bio-Tour. 

 NT$8000 for 3days; approx. 229euro 

Including: Translator、Food 、Accommodation 、Transportation  

 

Tour Package Cost Estimation 

Item Cost Detail Amount (Per Person) 

Transportation 43-seat tour bus $12,000 * 3 days / 30 people = 

$1,200/person  

$1200 

Accommodation Day 1: Taitung Ising Hotel (Green Hotel) 

  

Two-person room $1,700 (per person $850) 

  

Four-person room $2,400 (per person $600) 

Day 2: Taitung Lof'it Hotel 

Two-person room $2,500 (per person $1,250) 

** notes 

1. Four-person rooms are only provided on the first night.  

2. No disposable items provided; bring your own! 

 

For 2 People 

$4200 in total ($2100 

per person) 

For 4 People 

$7400($1850 per 

person) 

 

 

Meals 

Breakfast Day 1: Self-arranged $0  

Day 2: Provided by the hotel $0 

Day 3: Provided by the hotel $0 

0 

Lunch Day 1: Provided by Yinchuan Farm 

$100/person  

Day 2: Group meal $200/person  

$300 
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Day 3: Provided by Jinfeng 

Township $0 

Dinner Day 1: Seven Red Quinoa Rice and 

Noodles $200/person  

Day 2: Indigenous dinner banquet 

$300/person  

$500 

Guided Tours | Yinchuan Organic Farm $2,000/group  

Fuli Township Farmers’ Association $2,000/group  

Rice Village Museum $2,000/group  

Indigenous Culture Lunch at Jinfeng Township 

$3,000/group  

**$9000/30=$300 

$300 

Miscellaneous Insurance Cost 100*3Days=300/Person $300 

Guide $9000/Day 

**$9000*3/30=$900 

$900 

Total Cost for 

Bio-Tour / per 

person 

If select 2 Person Room $5600 

($1200+2100+300+50

0+300+300+900) 

If select 4 Person Room $5350 

($1200+1850+300+50

0+300+300+900) 

 

Additional information or specific request 

In case you would like to add something to your proposal. 
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N/A 

 

Attraction Introduction 

(As the last page of Chinese version sample) 

(As the last page of Chinese version sample) 
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2024 世界有機大會 

生態之旅(Bio-Tour) 概念說明 

給有意願舉辦 Bio-Tour 者的說明 

感謝您提案申請辦理 Bio-Tour，為第 21 屆有機世界大會(OWC)的舉辦貢獻心力。 

 
Bio-Tour 是： 

⚫ 在有機世界大會（2024年 12 月 2 日至 4 日）之前，舉辦為期 1 至 3 天的活動（2024年 

11月 29 日至 12 月 1日）。 

⚫ 由台灣農業相關團體或政府部門提議與策劃，並與 OWC主辦方簽訂合約協議。 

⚫ 涉及與有機相關的主題，並符合大會的主題或投稿主題。 

⚫ 面向全球的有機從業者或利益相關者，而非僅限於某一國家或地區。 

⚫ 將在台灣舉行。 

⚫ 有機世界大會活動的一部份。 

請特別注意： 

⚫ 計畫書須於 2024 年 7 月 31 日前透過電子郵件發送至 papers2024@owc-bio.org。 

⚫ OWC 主辦方將提供平台給 Bio-Tour 主辦方舉辦並宣傳活動，無需支付額外費用。 

⚫ OWC 主辦方將對提案進行評估，並可能要求提案人補充更多資訊。 

⚫ 所有提案會由國際和台灣專家組成的委員會審查，評選標準如下： 

- 內容完整性：30% 

- 與有機農業的相關性：40% 

- 活動吸引力：20% 

- 預算合理性：10% 

⚫ Bio-Tour 審查結果將在八月底前通知所有提案者。 

⚫ 如因審查相關因素，審查結果有可能延後通知。 

對於己錄取的 Bio-Tour： 

⚫ Bio-Tour 主辦方將負責組織，並承擔相關費用（例如，工作時間、宣傳單、差旅費用、

邀請講者、贊助、口譯員和設備費用）。 

⚫ 您的提案需詳述費用支出及成本來源。 

⚫ Bio-Tour 主辦方有權向參加者收取報名費，而參加者須透過 OWC報名與投稿平台上報名

並繳費，並由南華大學(台灣主辦方)代為收款，之後再直接轉交給 Bio-Tour 主辦方。 

⚫ 報名費是否包含參加者的餐飲費用將由 Bio-Tour 主辦方自行決定。 

 

NB. 如果您有任何問題，請聯繫 papers2024@owc-bio.org 

  

mailto:日前透過電子郵件發送至papers2024@owc-bio.org
mailto:papers2024@owc-bio.org
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生態之旅名稱  

活動名稱是什麼？活動名稱將用於網站和其他通訊軟體上。  

綠意探索：花東有機農場與原住民文化之旅 

  

主辦單位、聯絡人  

名字，機構名稱，國家，網址，電子郵件地址。  

姓名：陳淑雯 

機構名稱：花蓮縣政府農業局 

官方網站: https://lam.hl.gov.tw/ 

  

指導委員會成員（及科學委員會，如果有的話）  

ＯＯＯ，銀川永續農場 

ＯＯＯ，金峰鄉鄉長 

ＯＯＯ，花蓮縣政府，花蓮 

  

主要目標  

活動的目的是什麼？它能解決什麼問題？它的重要性為何？最多 1500 字（包括標點符號）  

花蓮台東有機農場生態之旅的主要目標是讓遊客深入了解永續農業的原則和實踐。此

行程將重點介紹有機農耕技術，強調它們在增強環境健康和生物多樣性保護方面的作

用。同時，也可以展現台灣有機農業的成果。通過強調有機耕種在維持生態平衡和增

強社區福祉中的關鍵角色，此行程旨在促進對當地食物系統更深入的理解。 

除了分享有機農業之外，我們還安排了一系列讓遊客親身髮掘台灣原住民文化的活

動。遊客將有機會體驗獨特的藝術和手工藝製作，並品嘗以傳統方式準備的食物。這

不僅增進了對原住民文化的理解和欣賞，也加深了對這些文化如何與土地緊密連結的

認識。此外，行程中的互動和參與將幫助遊客體會原住民社博文化在當地生態與環境

保護中的重要角色，進而鼓勵尊重和支持這些傳統方式，促進文化和環境的永續共

存。 
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主要內容  

與有機相關的主題（例如：作物栽培、畜牧業、水產業、加工業、材料供應、進出口業、零售和行銷

業、有機認證等），最多 1500 字（包括標點符號）  

1. 永續農業的原則：探討有機農業技術的原則和益處，包括減少環境影響、保護生

物多樣性和改善土壤健康。 

2. 台灣有機農業的成就：突出台灣在有機農業實踐方面的成功案例，展示它們如何

促進地方經濟和社區福祉。 

3. 有機耕種在生態平衡中的作用：深入探討有機農業實踐如何幫助維持生態平衡，

包括水資源保護、減少碳足跡和自然棲息地的保護。 

4. 原住民智慧與有機農法的整合：考慮台灣原住民社群的傳統生態知識和技術如何

融入當代有機農業實踐，增強其可持續性和韌性。 

5. 有機農業與社區動態：研究有機農業與地方食物系統及社區健康之間的聯繫，強

調食物主權和文化身份的重要性。 

6. 原住民文化表達與藝術：審視台灣原住民文化的獨特藝術和工藝品，了解它們在

文化保存和生態友好旅遊中的作用。 

7. 傳統食品和烹飪傳統：體驗並討論原住民社群的烹飪傳統，欣賞其營養價值和文

化意義。 

8. 原住民在環境保護中的作用：討論原住民傳統如何通過古老的土地管理和生物多

樣性保護貢獻於環境保護。 

9. 永續旅遊的挑戰與前景：解決促進永續續旅遊的挑戰和機遇，這種旅遊尊重並支

持地方原住民文化，同時保護自然資源。 

 

這個生態之旅如何與主會議主題相關聯？或為什麼這個主題對於當前有機領域發展至

關重要且具獨特性？ 

大會主題是：深耕有機．實現永續  

通過實地體驗和互動學習，讓遊客深入理解永續農業的原則和原住民文化的價值，並

探索其對環境健康和生物多樣性的積極影響。 
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預期參加對象（包括類型、地區）  

您預計有多少參加者？  

 最多 40位 

  

詳細行程  

生態之旅的規劃包括形式（農場參觀、演講）、在 2024 年 11 月 29 日至 12 月 1 日舉行的一至三天活

動、路線和參觀地點，請詳細介紹活動內容。最多 2000 字（包括標點符號）  

三天-11/29-12/1 

 

遊程介紹 

第一天 生態之旅 

時間 景點 說明 

07:30-08:00 左營車站 報到 

08:00-12:00 搭車到花蓮銀川  

12:00-13:30 午餐時間 銀川永續農場提供 

13:30-15:30 銀川永續農場 參觀有機農場 

15:30-17:30 富里鄉農會 參觀富里鄉農會 

17:00-18:00 台東愛馨會館 (綠色旅館) 住宿 

18:00~1900 晚餐時間 七里坡紅藜養生料理 
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第二天 生態之旅 

時間 景點 說明 

08:00-08:20 早餐時間 飯店提供 

08:20-10:30 大波地 騎自行車 (綠色交通) 

10:30-11:30 稻米原鄉館 台灣米文化 

11:30-13:00 午餐時間 原鄉館用餐 

13:00-14:30 搭車  

14:30-17:00 李俊儀農場 參觀有機釋迦園 

17:00-18:00 金峰鄉 原民文化晚宴 

18:00-20:00 晚餐時間 晚宴 
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第三天 生態之旅 

時間 景點 說明 

08:00-09:00 早餐時間 飯店提供 

09:00-12:00 台東縣金峰鄉 原住民文化體驗 

12:00-13:00 午餐時間 原住民文化體驗 

13:00-14:30 原住民文物館 原住民文化觀賞 

14:30-17:00 回程 搭回左營火車站 
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風險管理 

1,要特別注意是否有對豆類、奶類過敏的人 

2.小心有蚊叮咬,請领隊或是提前跟旅客說要隨身攜带藥膏。 

 

預期成果  

例如：就議題進行討論交流、建立人脈、新見解等。  

 1.提升公眾對永續農業的認知： 

透過參與本次生態之旅，參與者可以對永續農業有了更深入的理解。 

2.增進對原住民文化的了解與尊重： 

參與者能認識到原住民文化增加對彼此的尊重。 

透過原住民文化活動的參與，並透過互動體驗提升對這些文化的正面評價。 

3 推廣本地食物系統和生態保護意識： 

透過旅程的教育內容，參與者能夠提升對本土生態保護措施或活動。 

4.促進社區與環境的永續發展： 

通過教育和參與，提高當地社區對永續發展重要性的認知和行動。 

  

預期成果分享與傳播  

您會在 OWC 三天大會期間舉行後續分享會議嗎？  

  沒有 

使用語言  

如果不是英文，您將如何管理翻譯，會使用哪些資源呢？  

 中文及英文 
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報名費用  

活動報名費會顯示在網站上，請描述報名費所包括的成本和內容。  

  NT$8000 for 3days 229euro 8000 元台幣/229 元歐元 

費用包含翻譯人員、食物、住宿、交通 

 

遊程估價表  

項目 內容明細 金額(每人) 

交通部份 43 人座遊覽車 12000*3 天/30 人=1200/人 $1200 

住宿費用 第一天住宿 

台東愛馨會館 (綠色旅館) 

2 人房 $1700(每人 850 元) 

4 人房  $2400(每人 600 元) 

 

第二天住宿 

台東日青工寓 

2 人房$2500(每人 1250 元) 

**備註 

1. 僅第一晚提供 4 人房房型 

2. 不提供一次性備品!需自備 ! 

 

 

 

2 人房共計

$4200(每人 2100

元) 

4 人房共計

$7400(每人 1850

元) 

 

 

餐費 

早餐 第一天自理 

第二天酒店提供 

第三天酒店提供 

0 

午餐 第一天銀川農場提供 $100/人 

第二天 10 人桌菜 $200/人 

$300 
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第三天 

金峰鄉提供 

晚餐 第一天七里坡紅藜養生料理  $200/

人 

第二天金峰鄉原住民晚宴$300 元/人 

$500 

景點導覽 花蓮銀川有機農場$2000/團 

富里鄉農會$2000/團 

稻米原鄉館$2000/團 

金峰鄉原住民文化午宴$3000/團 

(每人: $9000/30=$300) 

$300 

雜費 保險費用$100*3 天=$300/人 $300 

導遊 $9000 元/天 

(每人: $9000*3/30=$900) 

$900 

生態之旅總額(每

人) 

如選 2 人房 $5600 

($1200+2100+300

+500+300+300+90

0) 

4 人房 $5350 

($1200+2100+300

+500+300+300+90

0) 
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附加資訊或具體要求  

如果您想在您的提案中額外增加一些以上沒提及的內容。  

  

  

 

景點介紹 

1. Yinchuan Sustainable Farm 銀川永續農場 

 

2. Fuli Township Farmers’ Association 富里鄉農會(台灣休閒農業發展協會) 
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3. Dapo Pond 大坡池(台東觀光旅遊網) 

 

4. Rice Village Museum 稻米原鄉館 
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5. Li Junyi Sugar Apple Orchard Farm 李俊儀釋迦園(SUPERBUY 市集) 

 

6. Jinfeng Township金峰鄉原住民文化體驗(金峰鄉公所) 
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